
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. augusztus 11-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 

   Ujváry Ferenc, 
   Virág Imréné képviselők. 
 
Késik:   Vass András képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 

 Dr. Simon Gábor SLG Consulting Kft. Miskolc, bonyolító képviselője. 
 
Távol maradt:  Kozma Lászlóné képviselő. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 8 képviselő jelen van. Vass András képviselő Úr pár percet késik. 
Kozma Lászlóné képviselő Asszony nem jelezte távolmaradását, bizonyosan nem tartózkodik 
itthon. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Elekes Péter és Naszádi Ferenc képviselő Urakat javasolta.  
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Iskola 3 tanterem felújítás ajánlatok bontása 

Előadó: polgármester 
 

2. Indítványok, javaslatok 
 
 
Megérkezett az ülésre Vass András képviselő Úr. 
  
1./ napirendi pont: Iskola 3 tanterem felújítás ajánlatok bontása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az első napirendi pont tárgyalásán, mint 
közbeszerzési bíráló bizottság veszünk részt. Át is adnám a szót dr. Simon Gábor úrnak, a 
bonyolító képviselőjének. 
 
Dr. Simon Gábor: Köszöntöm a Képviselő-testület tagjait. Az előző ülésen született döntés 
alapján a 3 ajánlattevő részére kiküldésre került a felhívás, a csomagot kiváltották és átvették. 
Mindhárom cég tett ajánlatot. 
Ezután nyitásra kerültek az ajánlatok.  
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Dr. Simon Gábor: A nyitás után én félrevonulnék és részletesen átnézem, hogy valóban, 
minden a felhívásban foglalt feltételnek megfelelnek-e az ajánlatok. Amennyiben valamelyik 
ajánlatból valami hiányozna, akkor is teljes körű hiánypótlási lehetőség áll fenn.  
Én az eredeti ajánlatból olvasok fel, a két másolat körbemegy, mindenki nézze át, 
tanulmányozza. 
A Mónusz Kft. rendben, 1 eredetiben és 2 másolatban nyújtotta be ajánlatát. A fő tartalmi 
elemeket tartalmazza az anyag. A felolvasólapon az ügyvezető 21.432.889,-Ft végösszegben 
teszi meg ajánlatát. 
Az FK Miszer Kft. szintén 1 eredeti és 2 másolati példányban rendben benyújtotta ajánlatát. A 
fő tartalmi elemeket tartalmazza az anyag. A felolvasólapon az ügyvezető képviseletében 
21.875.638,-Ft végösszegben teszik meg ajánlatukat. 
A Bódva-Ép Bt. szintén 1 eredeti és 2 másolati példányban rendben benyújtotta ajánlatát. A fő 
tartalmi elemeket tartalmazza az anyag. A felolvasólapon az ügyvezető Juhász József Úr 
19.185.085,-Ft végösszegben teszi meg ajánlatát. Ennyi az ajánlati ár. 
 
A három ajánlattevő ajánlatának másolati példányai körbeadásra, a bíráló bizottság tagjai által 
áttanulmányozásra kerültek. 
 
Hajdu Gábor: Dr. Simon Gábor Úr, most tüzetesen átnézi a mellékleteket, hogy megvannak-e, 
amennyiben nincs, de azt az ajánlattevőt választanánk, akinél hiányzik valami, úgy van 
lehetőség hiánypótlásra.  
 
Ujváry Ferenc: Pontozási szempontok vannak? 
 
Hajdu Gábor: Nincsen, azt mondtuk, hogy a legjobb ár a szempont. Az SLG előkészítette az 
anyagot, azt a csomagot az ajánlattevők kiváltották és a felhívásra adták be ajánlatukat az 
előzőekben elhangzottak szerint. 
 
Ujváry Ferenc: Az nem fordulhat elő, hogy nem arra tett ajánlatot? 
 
Hajdu Gábor: Nem, az nem fordulhat elő. Mindhárom ajánlattevő arra tett. Mi adott műszaki 
tartalomra kértük az ajánlatokat. 
 
Bán János: A Bódva-Ép Bt. által tett ajánlat 23 millió forint bruttó összeg. 
 
Hajdu Gábor: Ez az ár, amiről mi itt beszéltünk, az mind nettó ár a felolvasó lapon. 
 
Vass András: Ez a munka, ha építési engedély köteles, akkor fordított ÁFA-s, így nem lesz 
ÁFA. Én legalábbis így tudom. 
 
Hajdu Gábor: Ránk, mint önkormányzatra, sajnos nem ez vonatkozik. 
 
Elekes Péter: Már a fordított ÁFA-n is módosítottak valamit. 
 
Vass András: Persze, megkavarták rendesen. 
 
Garaj Dániel: Akkor lehet ÁFA mentes, ha építési tevékenységet végzel, vagy alvállalkozóval 
dolgoztatsz. 
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Vass András: Ez részletkérdés, aki nyeri, majd megmondja. 
 
Hajdu Gábor: Nálunk nagyon nagyok a terhek. Amíg Dr. Simon Gábor Úr végez, addig 
javasolnám, hogy menjünk végig az indítványok, javaslatokon. 
 
 
2.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ EU intervenciós élelmiszerek kiosztása 
 
Garaj Dániel: Ismertette a napirendi ponttal kapcsolatos előterjesztést, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
Ez lenne az osztás alapja. Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy döntsön, hová emeljük 
az 1 főre eső jövedelemhatárt. Figyelembe kell venni, hogy a nyugdíjak emelkedtek, így 
45.000,-Ft alatt nem kellene beszélni. Várunk más javaslatokat is, hogy kik kerülhetnének 
bele a körbe. 
 
Bán János: Ha az egy főre eső összeg 50.000,-Ft, akkor hány fő fér bele? 
 
Garaj Dániel: Ezt csak akkor tudjuk megmondani, ha kihirdetjük és felmérjük. 
 
Ujváry Ferenc: Az egy főre eső jövedelem 50.000,-Ft, vagy kevesebb, akkor kaphat. 
 
Virág Imréné: Egyedülálló időseknél a 70.000,-Ft sem sok. 
 
Garaj Dániel: Olyat is lehet, hogy az egyedülállónál egy nagyobb összeget mondani. 
 
Tóth Csabáné: Azok, akik nyáron is kapnak a Mindenki Ebédel program keretében, javaslom, 
hogy ne maradjanak ki teljesen ebből. A 45.000,-Ft-ot jó összegnek tartom, az 
egyedülállóknál legyen magasabb. 
 
Virág Imréné: Az egyedülálló idősek az 50.000,-Ft-ba sem nagyon fognak beleesni. Javaslom, 
hogy legyen 45.000,-Ft, egyedülállóknál 50.000,-Ft az egy főre eső határ, és amennyiben még 
a létszám engedi, akkor mindkettő megemelésre kerülhet. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
87/2008. (VIII.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: EU intervenciós élelmiszerek kiosztása 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az EU intervenciós program keretében kapott 
élelmiszerek kiosztásánál az alábbi rászorultságot kell figyelembe venni: 
 

- egyedülálló, jövedelemmel nem rendelkező személyek, 
- rendszeres szociális segélyezettek (kivéve, aki már csökkentett összeget kap, 

elhelyezkedés miatt), 
- rendszeres gyermekvédelmi kedvezményre jogosultak, a Mindenki Ebédel 

programban részesülők csökkentett mértékben 
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- rendszeres szociális járadékból élők, 
- azon családok, ahol az 1 főre eső jövedelem nem több 45.000,-Ft/főnél, 
- azon egyedül élők, ahol az 1 főre eső jövedelem nem több 50.000,-Ft-nál. 

 
Amennyiben a fentiek száma nem teszi ki a 300 főt, úgy az egy főre eső jövedelem 
értékhatárát kell emelni. 
 
Határidő: augusztus 29. 
Felelős: jegyző 
 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A hivatalos értesítés is megérkezett a járda és a 
játszótér pályázattal kapcsolatosan, a kért összeget megkaptuk mindkét esetben. Most már 
kivitelezőt kell keresni a munkákra. 
 
 
b./ Játszótér felújítási munkái 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a játszótér felújítási munkáira érkezett kivitelezői ajánlatokat, 
melyek a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
Javaslom, hogy a Fa-Firma Kft-vel kössük meg a szerződést, mert az az ajánlati ár fér bele. 
 
Ujváry Ferenc: A tartalom hasonló? 
 
Hajdu Gábor: Igen, hogyne, ezzel kell elszámolni.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
88/2008. (VIII.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: Játszótér felújítási munkái 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Miskolci-táblai játszótér felújítási munkáira a Fa-
Firma Kft. 3662 Ózd, Somsályfő telep 1. szám alatti ajánlattevővel kerüljön szerződés 
megkötésre, az ajánlati ár szerinti 6.469.512,-Ft összegért. A felújítási munkák befejezési 
határideje 2008. november 30. Fentiek figyelembe vételével a szerződés megköthető. 
 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester 
 
 
c./ Játszótér felújítási munkáinak műszaki ellenőrzése 
 
Hajdu Gábor: A játszótér pályázattal kapcsolatosan a műszaki ellenőrzésre is megkértük az 
ajánlatokat. Ismertette a játszótér munkáinak műszaki ellenőrzésére vonatkozó benyújtott 
ajánlatokat, melyek a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
Javaslom az ST Raszter Kft. ajánlatát elfogadni, és ezen ajánlattevővel szerződést kötni. Ez a 
cég az, aki az óvodát is tervezte. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
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89/2008. (VIII.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: Játszótér felújítási munkáinak műszaki ellenőrzése 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Miskolci-táblai játszótér felújítási munkáira az ST-
Raszter Kft. 1138 Budapest, Népfürdő u. 17/E. szám alatti ajánlattevővel kerüljön szerződés 
megkötésre a műszaki ellenőrzés elvégzésére 60.000,-Ft összegért. A felújítási munkák 
befejezési határideje 2008. november 30. Fentiek figyelembe vételével a szerződés 
megköthető. 
 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester 
 
 
d./ Kossuth L. út páratlan oldalán járda felújítása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a járda pályázat kivitelezési munkáira érkezett ajánlatokat, melyek a 
jegyzőkönyv mellékletét képezik.  
Javaslom a Borsodszer Kft. ajánlatát elfogadni, mert árban az a legkedvezőbb. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
90/2008. (VIII.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: Kossuth L. út páratlan oldalán járda felújítása 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Kossuth L. út páratlan oldalán járda felújítása 
felújítási munkáira a Borsodszer Kft. 3780 Edelény, Petőfi út 5. szám alatti ajánlattevővel 
kerüljön szerződés megkötésre, az ajánlati ár szerinti 17.298.646,-Ft összegért. A felújítási 
munkák befejezési határideje 2008. november 30. Fentiek figyelembe vételével a szerződés 
megköthető. 
 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester 
 
 
e./ Kossuth L. út páratlan oldalán járda felújításának műszaki ellenőrzése 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a járda pályázat műszaki ellenőrzésére érkezett ajánlatokat, melyek a 
jegyzőkönyv mellékletét képezik.  
Az ST Raszter Kft. ajánlatát javaslom elfogadásra, mert az a legkedvezőbb. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
91/2008. (VIII.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: Kossuth L. út páratlan oldalán járda felújításának műszaki ellenőrzése 
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Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Kossuth L. út páratlan oldalán járda felújításának 
műszaki ellenőrzési munkáira az ST-Raszter Kft. 1138 Budapest, Népfürdő u. 17/E. szám 
alatti ajánlattevővel kerüljön szerződés megkötésre 180.000,-Ft összegért. A felújítási munkák 
befejezési határideje 2008. november 30. Fentiek figyelembe vételével a szerződés 
megköthető. 
 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A falunappal kapcsolatosan az előző ülésen 
meghozott döntésünk alapján a csirkecomb menü lesz a vendéglátáskor, plusz 30 fő külön 
meghívóval érkezett vendég részére lesz megrendelve étel. A főzőversenynél akkor nem 
adunk senkinek semmit? 
 
Virág Imréné: Egy fakanalat. 
 
Hajdu Gábor: Mindenki azt főz, amit akar. 
A tombola úgy lesz, mint ahogy eddig is. A főzőverseny és a sport díjazása mi legyen? 
 
Tóth Csabáné: Lehetne pl. a sportnál, hogy 3 csapat kap díjat, az első 1 tálca sört, a 24 db, a 
második a felét 12-t, a harmadik annak a felét, 6 db-ot. 6 fős csapatok lesznek. 
 
Virág Imréné: Két darab Bánrévéért oklevél javaslatom lenne. 
 
Garaj Dániel: Már nincs ilyen, azt már megszüntettük. Rendeletünk sincs jelenleg ilyen. 
 
Virág Imréné: Mikor szűnt meg? 
 
Garaj Dániel: 2006. évben a választás előtt. 
 
Virág Imréné: Én elmondanám a javaslatomat és a testület majd dönt róla, hogy mi legyen. 
Az egyik személy, akit javasolni szeretnék Vincze István, aki hosszú évekig tanácstag, 
képviselő volt, bizottsági vezető, az iskolai SZM tagja, rengeteget segített és szerelt az 
iskolában és 40 éve az egyháztanács elnöke.  
A másik Trecskó Imréné aki szintén hosszú évekig volt tanácstag, vb.tag, ifjúsági felelős, a 
vöröskeresztnél is kiemelkedő és említésre méltó munkát végzett, és még sorolhatnám. 
Ha nem az idén, akkor jövőre javaslom az elismerést részükre, hiszen meg lehet nézni, hogy 
több területen tevékenykedtek hosszú évekig, és eredményesen.  
Javasolnám Alpolgármester Úrnak, hogy amíg van, aki emlékszik rá, érdemes lenne 
összegyűjteni azoktól az idősektől, hogy a vasutas színjátszó körbe kik szerepeltek, hiszen a 
településünk kulturális életét tulajdonképpen ők szervezték. Legyünk büszkék rá, hogy ilyen 
kulturális élet volt Bánrévén. 
Javaslom, hogy ennek a két általam említett embernek az elismeréséről döntsünk. 
 
Hajdu Gábor: Egy köszönő oklevelet adjunk át részükre, egy kis ajándékkal. Nem tudom, 
hogy érdemes-e ezért külön rendeletet alkotni. 
 
Garaj Dániel: Falunapon átadott elismerés, nem minősül olyan jövedelemnek, ehhez nem kell 
rendelet. 
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Tóth Csabáné: Egy kis ajándékkal egy szép oklevél a javaslatom. 
 
Hajdu Gábor: Egy köszönő oklevél a kifejtett tevékenységükért. 
 
Naszádi Ferenc: Én tartózkodni kívánok, mert hangsúlyozom személyektől függetlenül, úgy 
gondolom, hogy a „címek” adományozása értelmetlen vitákat és negatív felhangokat fog 
szülni, ami miatt az előző testület ez irányú rendeletét megszüntette. Amennyiben jelen 
képviselők visszaállítják az „ajándékozást, elismerést” akkor annak formáját és értékét 
természetesen én is elfogadom, a jelöltek nevétől függetlenül. 
 
Hajdu Gábor: Milyen értékű legyen az ajándék. 
 
Virág Imréné: 20.000,-Ft legyen az oklevél és az ajándék. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi 
határozatot hozta: 
 
92/2008. (VIII.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: Elismerő oklevél adományozása 
 
8 igen, 1 tartózkodás szavazattal 
 
a./ 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy 2008. augusztus 23-án tartandó falunapon elismerő 
oklevél kerüljön átadásra. 
 
b./  
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 2008. augusztus 23-án megtartásra kerülő Falunapon 
Trecskó Imréné Bánréve, Petőfi u. 10. szám alatti lakos, valamint Vincze István Bánréve, 
Kossuth L. u. 51. szám alatti lakos részére elismerő oklevél kerüljön átadásra.  
 
9 igen szavazattal 
c./ 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a b./ pontban megjelölt személyek részére az elismerő 
oklevéllel együtt max. 20.000,-Ft értékű ajándék kerüljön átadásra. 
 
Határidő: augusztus 23. 
Felelős: polgármester 
 
1./ napirendi pont döntéshozatal: Iskola 3 tanterem felújítás ajánlatok bontása 
 
Dr. Simon Gábor: Áttekintettem a benyújtott ajánlati anyagokat. Az eljárás érvényes és 
eredményes lehet. Megtörténhet az eredményhirdetés. Azt mondtuk, hogy az ellenszolgáltatás 
összege a fő szempont. Mindent tartalmaznak, és minden szükséges dokumentumot csatoltak. 
A legjobb nettó ellenértéket a Bódva-Ép Bt. ajánlata tartalmazza. Javaslom az egyszerű 
eljárás nyerteseként kihirdetni az ajánlattételi dokumentáció alapján a Bódva-Ép Bt-t. 
 
Elekes Péter: Nekem lenne egy észrevételem a Bódva-Ép Bt. ajánlatával kapcsolatosan. A 42. 
oldalon úgy szerepel az ajánlattételben, mintha már nyertes, elfogadott lenne. 
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Dr. Simon Gábor: Az anyagban mi kiadtunk egy szerződés mintát, ahová az ajánlattevő magát 
beírja. Ezzel semmi gond nincsen. Nézzük meg a többinél is. Mindhárom ajánlattevő 
kitöltötte. Ez közbeszerzési gyakorlat. 
Elkészültek a jegyzőkönyvek az összeférhetetlenségi és titoktartási kötelezettségről, a 
bontásról, és az eredményhirdetésről. E mögé kell tenni az aláírt jelenléti íveket. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
93/2008. (VIII.11.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bánréve régi általános iskola felújítása 
 
Képviselő-testület a Bánréve régi általános iskola felújítására kiírt egyszerűsített 
közbeszerzési eljárást érvényesnek és  eredményesnek minősíti. Az eredményhirdetési eljárás 
során megállapította, hogy az egyszerű közbeszerzési eljárás nyerteseként a legalacsonyabb 
összegű ellenszolgáltatást megjelölő Bódva-Ép Építőipari szolgáltató Betéti Társaság 3780 
Edelény Petőfi u. 5. szám alatti ajánlattevő kerül kihirdetésre.  
Az egyösszegű vállalási ár 19.185.085,-Ft + ÁFA. Építési munkák befejezési határideje 2008. 
december 31. A szerződés az ajánlattételnek megfelelően megköthető.  
 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester 
 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol ápolási díj megszüntetésről, valamint 
lakáscélú támogatás kérelemről döntött, majd ismét nyílt üléssel folytatta munkáját. 
 
 
Vass András képviselő Úr távozott az ülésről. 
 
 
Hajdu Gábor: Gábor, az iskolai három tanterem pályázattal kapcsolatosan mikor tudjuk aláírni 
a szerződést? 
 
Dr. Simon Gábor: Az augusztus 18-a tartható kell, hogy legyen. Az megtehető, hogy 
közelebbre hozzák. 
 
Bán János: Azt nem beszéltük meg, hogy a főzőversenynek mi legyen a díja. 
 
Hajdu Gábor: Lehet három különféle méretű fakanál, rajta nemzeti szín szalaggal. Az egyik 
aranyra, a másik ezüstre, a harmadik bronzra festve. 
 
Ujváry Ferenc: Egyetértek. 
 
Tóth Csabáné: Azt mondtuk, hogy a tombolához ajándék úgyis bőven lesz vásárolva, majd 
abból félreteszünk valamit a versenyek díjazására. 
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Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József              Garaj Dániel    
     polgármester                     jegyző  
 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
            Elekes Péter                                              Naszádi Ferenc 
              képviselő                                                            képviselő 

 9


